

**HK Island & Kowloon Secondary Schools Competition**  
**Inter School Badminton Competition 2021-2022**  
**Precautionary Measures and Special Arrangements**

Precautionary measures and special arrangements will be implemented in the tournaments due to the epidemic of COVID-19.

**1. Entering the competition venue**

- 1.1 Only authorized persons (players, registered teacher-in-charge/Team Manager (non-staff member) and referees/umpires) are allowed to enter the competition venue.
- 1.2 Participating schools are required to submit health declaration form on each competition / event day.
- 1.3 All participants are required to wear their own masks and will be subject to temperature check before admission to the reporting area or competition / event venue.
- 1.4 Any person with fever or acute respiratory symptoms (such as cough or shortness of breath), or is otherwise apparently unwell will not be admitted to the reporting area or competition / event venue.
- 1.5 All participants must comply with the venue guidelines and the most updated Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) (Business and Premises) Regulation (Cap. 599F), Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap. 599G) and Prevention and Control of Disease (Wearing of Mask) Regulation (Cap. 599I) as well as the latest Guidelines on Prevention of COVID-19 issued by the Centre for Health Protection.

**2. During competition and post competition**

- 2.1 Athletes are exempted from wearing a mask during practice and competition and the mask must be stored appropriately. Athletes must wear their masks immediately after competition.
- 2.2 Teacher-in-charge/Team Manager (non-staff member) must stay at the spectator stand or designated area of the competition area. They must wear a mask at all times throughout the competition in the venue.
- 2.3 Athletes and their Teacher-in-charge/Team Manager (non-staff member) should leave the competition venue as soon as the competition completed.

**3. Points to note**

- 3.1 Anyone who has been confirmed by Centre for Health Protection as tested positive, preliminary tested positive, close contact of the COVID-19 or who have been to any overseas countries or areas in the past 14 days and or during compulsory quarantine will not be allowed to participate.
- 3.2 Athletes or their Teacher-in-charge/Team Manager (non-staff member) from any schools which face to face classes or classes are (partially or fully) suspended due to COVID-19 or other reasons will not be allowed to participate in the Tournaments and the match will be considered a walkover.
- 3.3 All authorised persons must wear their masks properly at all times in the competition venue and maintain social distance.
- 3.4 Eating in the competition venue is not allowed.
- 3.5 HKSSF reserves the rights of final decision in case of any disputes.

- 3.6 HKSSF has the right to amend, add or omit any information on the above measures and arrangements according to the government and related COVID-19 guidelines.
- 3.7 HKSSF will not have or accept any liability, obligation and responsibility for any loss or damage arising from or associated with any persons for his/her violation of precautionary measures and special arrangements set forth by HKSSF in the tournaments.

**港島及九龍地域中學校際比賽**  
**中學校際羽毛球比賽 2021 – 2022**  
**防疫措施及特別安排**

受 2019 冠狀病毒病疫情影響，比賽進行期間將實施防疫措施及特別安排。

**1. 進入比賽場地範圍**

- 1.1 只有認可人士，包括比賽運動員、已登記領隊老師／非本校教職員領隊及裁判員方能進入比賽場區。
- 1.2 參賽學校必須填妥並提交健康申報表，每比賽／活動日填報一次。
- 1.3 所有人士在進入報到處或比賽／活動場地前，須佩戴口罩及接受體溫量度。
- 1.4 如出現發燒或急性呼吸道感染徵狀（如咳嗽、氣促等），或有其他明顯身體不適，均不得進入報到處及比賽／活動場地。
- 1.5 所有參與人士必須遵守場地所訂立的規則及最新修訂的《預防及控制疾病(規定及指示)(業務及處所)規例》(第 599F 章)，《預防及控制疾病(禁止羣組聚集)規例》(第 599G 章)，《預防及控制疾病(佩戴口罩)規例》(第 599I 章)規定，以及衛生防護中心最新公布的預防 2019 冠狀病毒病的指引。

**2. 比賽期間及賽後**

- 2.1 只有參賽運動員方可於指定熱身時間及比賽期間除下口罩，並必須妥善收藏。賽後必須立刻佩戴口罩。
- 2.2 領隊老師／非本校教職員領隊無論任何時候須佩戴口罩。
- 2.3 比賽完結後，運動員及其領隊老師／非本校教職員領隊應收拾個人物品並盡快離開比賽場地。

**3. 注意事項**

- 3.1 任何人士如被衛生防護中心界定為 2019 冠狀病毒病個案的確診者／初步確診者／密切接觸者，或過去 14 天離開香港／正接受政府指定的強制檢疫人士，均不能參與／出席比賽。
- 3.2 如運動員及其領隊老師／非本校教職員領隊所屬之學校因疫情或其他原因暫停（部分班別或全校）校內面授課／停課，該校的運動員均不能參與比賽，其相關比賽成績將視為棄權處理。
- 3.3 任何時間，所有認可進場／在場人士必須正確佩戴口罩及保持社交距離。
- 3.4 場內不准進食。

- 3.5 如有任何爭議，聯會將保留最終決定權。
- 3.6 聯會有權因應政府相關政策及 2019 冠狀病毒病之情況下進行修改、增加或刪除以上之措施及安排。
- 3.7 任何人士因違反聯會所定立的防疫措施及特別安排而引致或所涉及的任何損害，聯會概不承擔任何法律責任、義務或責任。